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Zápis  

z 4. zasedání Rady pro cestovní ruch v rámci AP X. 

Místo zasedání: zasedací místnost ER P 
Termín zasedání: 26.9.2023 
Přítomni:  viz. prezenční listina 
 
 
Program zasedání: 
 

1. Zahájení 

2. Plnění Akčního plánu X a zahájení realizace Akčního plánu XI 

3. Projekt Jeseníky frčí (NPPCR) 

4. Administrativní záležitosti (členové, organizační záležitosti, smlouva s MSTourism, VH 

Regionálního fóra CR…) 

5. Různé (spolupráce s krajskou destinační společností MSTourism a s MSK, spolupráce s JSCR, 

informace z organizace Sdružení turistických oblastí ČR) 

6. Závěr 

 

Usnesení č. 01/04/2023 
Rada pro CR 
schvaluje předložený program zasedání  
Pro – 7, proti - 0, zdržel se – 0 
 
 
1. Zahájení 
 
Radu CR zahájil předseda Rady cestovního ruchu Jan Krkoška a poděkoval všem za účast, předal slovo 
paní Müllerové, která všechny přivítala a přešla k bodům programu. 

 

2. Plnění Akčního plánu X. 

 

Paní Müllerová informovala o plnění AP X.  V rámci akčního plánu se nám povedlo vytvořit cykolmapy 

s vyznačenými okruhy, pexovánky, deník mladého turisty, Posledními aktivitami v AP X byla účast na 

akci 125 let Osoblažské úzkokolejky a také účast na veletrhu v Plzni. Velmi mile nás překvapila 

návštěvnost tohoto veletrhu, byla rozdána spousta materiálu. Také jsme navštívili akce: Lapkové 

z Drakova, Pojez, Trofeo, letos nás ještě čeká akce Den na kole, 28.10.2023 v Malé Morávce. Protože 

nám nebyl znám program vánočních trhů vydání „Kalendáře akcí“ na poslední čtvrtletí je posunut na 

pozdější termín.  Také voucher systém prošel aktualizací. Dále pokračujeme v propagaci na 

Facebooku a Instagramu. 
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Od 1.11.2023 začínáme realizovat AP XI, tento akční plán je zkrácen na 12 měsíců (dříve 16 měsíců). 

V rámci AP XI nás čeká vydání zimních map, návštěva veletrhů a akcí, doplňování aktualit na web, 

Facebook a Instagram 

 

Rada bere na vědomí plnění akčního plánu 

 

3. Projekt Jeseníky frčí v rámci NPPCR 

 

V rámci NPPCR byla předložena žádost, kde dotace dosahuje výše 50% (celkové náklady 380 tisíc). 

Realizace projektu započala po jeho pozdním schválení na konci léta nyní je v tvorbě hra na stánek 

(magnetická tabule), také se vyrábí textilní stěna k oživení stánku. Probíhá aktualizace průvodce pro 

kluky a holky, v listopadu proběhnou dvě školení pro zaměstnance IC. Další aktivitou tohoto projektu 

je natáčení 4 dílů cyklotoulek. Pokud bude realizace ze strany MMR posunuta na do příštího roku, 

cyklotoulky stihneme natočit. Pokud realizace posunuta nebude, nestihneme to a tudíž bychom tuto 

aktivitu nerealizovali (částka je 180000,- Kč) pokud bude možné realizaci se pokusíme posunout na 

vhodnější termín, případně se najde náhradní řešení. 

 

Usnesení č. 02/04/2023 
Rada pro CR 
Souhlasí s nerealizací cyklotoulek v případě neposunutí termínu ze strany MMR do roku 2024 
Pro – 7, proti - 0, zdržel se – 0 
 

Dalšími aktivitami je spolupráce s MSK, MST, proběhlo další jednání ohledně projektu cykloútulen, 

prozatím se vytváří architektonická studie vzhledu útulen, teprve poté, budou oslovení případní 

zájemci.  

 

 

4. Administrativní záležitosti (členové, organizační záležitosti, smlouva s MST,VH Regionálního fóra 

CR…) 

 

Veslařský klub Slezská Harta – na radě byla opětovně otevřena otázka přijetí tohoto klubu jako člena 

DM.  

Po krátké diskuzi bylo hlasováno o přijetí veslařského klubu do RFCR.  

Pro – 0, proti - 2, zdržel se – 5 

 

Usnesení č. 03/04/2023 

Rada pro CR rozhodla o nepřijetí veslařského klubu do členství RFCR 

 

Přijetí nové člena RFCR Horské lázně Karlova Studánka 

 

Usnesení č. 04/04/2023 

Rada pro CR rozhodla o přijetí Horských lázní Karlova Studánka do členství RFCR 

Pro – 7, proti - 0, zdržel se –0 
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5. Různé (spolupráce s krajskou destinační společností MSTourism a s MSK, spolupráce s JSCR, 

informace z organizace Sdružení turistických oblastí ČR) 

 

Smlouva s MST – Koncem roku 2022 přišla všem destinacím smlouva o vzájemné spolupráci s MST, 

tato smlouva je duplicitní se smlouvou o poskytnutí dotace, která je uzavřena s MSK. Z obsahu 

smlouvy nebylo jasné, co je záměrem, smlouva je bez finančního plnění. Tato smlouva byla 

předložena na Radě Euroregionu Praděd, která požádala paní místostarostku Velké Kraše, paní Šárku 

Zapletalovou o právní stanovisko. Dle paní místostarostky se jedná o nevyváženou smlouvu, ale 

nejsou zde uvedené žádné sankce, žádná rizika a ERP doporučil předložit návrh smlouvy s doplnění 

vzájemné propagace. Takto byl návrh zaslán krajské centrále, doposud není známá odpověď. 

 

Nadále probíhá spolupráce s CZT – plnění objednávky na propagační aktivity (10 fotografii, 5 článků, 

videospot, články na Kudy z nudy). Spolupráce s JSCR – účastníme se pracovních skupin, 

marketingové a také LBT.  

 

Pan Krkoška se vyjádřil k funkčnosti serveru „Bílé stopy“, který v loňském roce nebyl v provozu. Nyní je 

vyvoláno jednání s panem Brabcem. O výsledku budu informovat. 

 

Certifikace DM – certifikaci jsme obdrželi na 3 roky, ale každý rok je potřeba o doplnění informací a 

dokumentů. Termín pro letošní rok je 10.10.2023. 

 

Paní ředitelka radu informovala o probíhajícím jednání se Sdružením Střední Morava v rámci přípravy 

projektu „starých obchodních stezek“. Jedná se o projekt zaměřený na oblast MSK, OLK a PL, zacílit 

na společné – suroviny, nerostné suroviny, břidlice, křišťál, cílem je propojit toto bohatství např. 

naučnými stezkami, zapojit muzea, propojit stávající s novým (podobný projekt jako je Silesianka). 

Vše je teprve v přípravě. 

 

 

6. Závěr: 

Termín pro příští zasedání rady CR prosinec 2023. 

 

Přílohy: 
Prezentace ze zasedání 
Prezenční listina 
 
 
 
Dne: 2.10.2023 zapsala Petra Dudíková 
Dne: 3.10.2023 upravila a doplnila Ing. Pavla Müllerová, Ing. Alena Šmigurová                                                                     

 


